
Zápisnica zo zasadnutia Rady Slovenskej asociácie korfbalu (SAK), 13.04.2020 v 
Prievidzi 

Prítomní: 

Mgr. Martin Sonoga 

Ing. Janka Miklovičová 

Mgr. Eva Bušíková 

RNDr. Tomáš Sonnenschein 

Bc. Peter Bušík 

Program: 

1. Otvorenie a privítanie účastníkov – Martin Sonoga 

2. Stav financovania a rozpočet v prvom kvartáli 2020 – Martin Sonoga 

3. Návrh na prerušenie ligových súťaži- Martin Sonoga 

4. Zrušenie medzinárodných turnajov 

5. Letný turnaj Nitra – Tomáš Sonnenschein, Eva Bušíková 

6. Diskusia 

1. Otvorenie a privítanie účastníkov 

Martin Sonoga otvoril zasadnutie Rady SAK, privítal účastníkov zasadnutia a predniesol pro-
gram. 

Uznesenie č. 1 

Členovia Rady SAK jednohlasne schválili program zasadnutia. 

2. Stav financovania a rozpočet SAK na rok 2020  

Prezident SAK Martin Sonoga predložil informáciu o aktuálnom stave financií SAKu, informoval 
o prijme financií z Ministerstva školstva SR na rok 2020 a predložil sumár hospodárenia SAK v 
prvom kvartáli 2020 

Martin Sonoga zároveň informoval, že žiadosť o granty z  IKF na organizáciu finálového kola 
slovenskej ligy a letné sústredenie bola schválena. 

Uznesenie č.2 

Členovia Rady SAK jednohlasne prijali správu Martina Sonogu. 



3. Prerušenie ligových súťaží 

Prezident SAK Martin Sonoga navrhol vzhľadom na aktálny vývin pandémie Covid a zhoršený 
epidemiologický stav v krajine okamžité prerušenie ligových súťaží vo všetkých vekových 
katagóriach. Súťaže sa prerušia na neurčito, no najmenej do konca mája 2020. O osude  
ligovej sezóny rozhodne SAK na najbližšom zasadnutí v júni 2020. 

Uznesenie č.3 

Členovia Rady SAK schválili návrh Martina Sonogu jednohlasne. 

4. Zrušenie medzinárodnych turnajov 

Peter Bušík podal správu o zrušení medzinárodných turnajov organizovaných IKF z dôvodu 
výskytu pandémie Covid . 

Uznesenie č. 4 

Členovia Rady SAK zobrali na vedomie správu Petra Bušíka. 

5. Letný turnaj Nitra 

Tomáš Sonnenschein informoval Radu SAK o stave príprav medzinárodneho turnaja v Nitre, 
ktorý ma klub v záujme organizovať za predpokladu zlepšenia epidemiologickej situácie ako 
aj zvýšených bezpečnostných opatrení. Tréneri mládežnickych klubov SKK Dolphins aj KK SPU 
Nitra prisľúbili svoju účasť na tomto podujatí. 

Uznesenie č. 5 

Členovia Rady SAK zobrali na vedomie správu Tomáša Sonnenscheina 

6. Diskusia 

Členovia Rady SAK sa zaviazali zistiť dostupnosť športových hál na záverečné turnaje   
slovenských súťaží po uvoľnení epidemiologických opatrení. 

Uznesenie č. 6 

Členovia Rady SAK sa zaviazali preveriť dostupnosť športových hál na organizáciu záverečných 
kôl slovenských súťaží. 

V Prievidzi, 13.04.2020 

Zapisovateľ: Tomáš Sonnenschein


